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PROTOKÓŁ Nr LXII/2023 

z Sesji  Rady Miejskiej w Tucznie z 
z dnia 13 grudnia 2023r. 

 
Na podstawie listy obecności w posiedzeniu Rady Miejskiej w Tucznie uczestniczyło o godzinie 15:00 12 
Radnych.  
Posiedzenie odbyło się w Świetlicy Wiejskiej w Marcinkowicach, Marcinkowice 84, 78-641 Marcinkowice. 
 
Lista obecności stanowi załącznik Nr 1 do niniejszego protokołu. 
 
W posiedzeniu uczestniczyli także następujący goście: 
 
1. Burmistrz Tuczna – Krzysztof Mikołajczyk 
2. Zastępca Burmistrza – Alicja Wdowińska 
3. Skarbnik Gminy – Violetta Stępień 

 
 
Ad. pkt. 1. 
Otwarcie posiedzenia i stwierdzenie quorum. 
Przewodnicząca rozpoczęła obrady oraz stwierdziła quorum. 
 
Ad. pkt. 2 
Przedstawienie porządku obrad. 
Przewodnicząca odczytała porządek obrad: 

1. Otwarcie posiedzenia i stwierdzenie quorum. 
2. Przedstawienie porządku obrad. 
3. Przyjęcie protokołu z poprzedniego posiedzenia Rady Miejskiej w Tucznie. 
4. Informacje Burmistrza Tuczna z działalności międzysesyjnej. 
5. Podjęcie Uchwały Nr LXII/482/2023 Rady Miejskiej w Tucznie w sprawie zmian w budżecie Gminy 
Tuczno na 2023 r. 
6. Podjęcie Uchwały Nr LXII/483/2023 Rady Miejskiej w Tucznie w sprawie zmiany Wieloletniej 
Prognozy Finansowej Gminy Tuczno na lata 2023 - 2035. 
7. Podjęcie Uchwały Nr LXII/484/2023 Rady Miejskiej w Tucznie w sprawie podwyższenia kryterium 
dochodowego uprawniającego do przyznania zasiłku celowego w formie świadczenia pieniężnego na 
zakup posiłku lub żywności dla osób objętych wieloletnim rządowym programem „Posiłek w szkole i w 
domu” na lata 2024-2028. 
8. Podjęcie Uchwały Nr LXII/485/2023 Rady Miejskiej w Tucznie w sprawie uchwalenia gminnego 
wieloletniego programu osłonowego „Posiłek w szkole i w domu ” na lata 2024-2028. 
9. Podjęcie Uchwały Nr LXII/486/2023 Rady Miejskiej w Tucznie zmieniającej uchwałę Nr XVII/24/04 
Rady Miejskiej w Tucznie z dnia 30 września 2004 r. w sprawie określenia zasad zwrotu wydatków za 
świadczenia z pomocy społecznej w zakresie zadań własnych. 
10. Podjęcie Uchwały Nr LXII/487/2023 Rady Miejskiej w Tucznie w sprawie przyjęcie Strategii 
Rozwoju Gminy Tuczno na lata 2023 - 2033. 
11. Interpelacje, wolne wnioski i zapytania. 
12. Odpowiedzi na interpelacje i zapytania. 
13. Informacje Przewodniczącej Rady Miejskiej w Tucznie. 
14. Zamknięcie LXII Sesji Rady Miejskiej w Tucznie. 
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Wyniki głosowania 

ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3+ 

Wyniki imienne: 

ZA (12) 

Mariusz Błażewicz, Marek Gajzler, Zbigniew Kurkiewicz, Izabela Kwiecińska, Bożena Milewska , Andrzej 

Mozelewski, Marzena Pecio, Piotr Rubak, Katarzyna Sałachub, Paweł Sochacki, Wiesława Szczęsna, 

Magdalena Wesół-Tereszczak 

NIEOBECNI (3) 

Piotr Kowalisko, Lidia Lewandowska, Paulina Tobolczyk 

 

Ad. Pkt. 3 

Przyjęcie protokołu z poprzedniego posiedzenia Rady Miejskiej w Tucznie. 

Wobec braku uwag odnośnie protokołu, Przewodnicząca rozpoczęła głosowanie nad przyjęciem 

protokołu.  

Wyniki głosowania 

ZA: 11, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

Wyniki imienne: 

ZA (11) 

Mariusz Błażewicz, Marek Gajzler, Zbigniew Kurkiewicz, Izabela Kwiecińska, Bożena Milewska , Andrzej 

Mozelewski, Marzena Pecio, Piotr Rubak, Katarzyna Sałachub, Paweł Sochacki, Wiesława Szczęsna 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Magdalena Wesół-Tereszczak 

NIEOBECNI (3) 

Piotr Kowalisko, Lidia Lewandowska, Paulina Tobolczyk 

 

Ad. Pkt. 4 

Informacje Burmistrza Tuczna z działalności międzysesyjnej. 

Sprawozdanie obejmuje okres od 24 listopada do 13 grudnia. 24 listopada odbyło się spotkanie z 

mieszkańcami Płociczna w związku z przyszłością budynku po dawnej szkole podstawowej. Mieszkańcy 

chcieli poznać szczegóły zagospodarowania budynku na schronisko dla osób bezdomnych , ośrodka 

pomocy dla osób niepełnosprawnych. 27 listopada – spotkanie z zarządem i harcerzami z Łodzi w 

sprawie stanicy harcerskiej. Niektóre elementy zostaną wyburzone (sanitariaty), niektóre, jak kontenery 

zostaną usunięte. Hufiec, poinformował, że w przyszłym roku do Tuczna nie przyjedzie. Burmistrz 

zaproponował inny teren z przeznaczeniem dla harcerzy, mieści się on nad Jeziorem Liptowskim od 

strony Strzalin. 28 listopada odbyło się przekazanie wozu ratowniczo – gaśniczego przez Burmistrza 

Kalisza Pomorskiego na rzecz OSP Tuczno. Wóz jest już w zasobach jednostki od dawna, jednak był on 

wcześniej przekazany na zasadzie użyczenia. 29 listopada odbyła się konferencja na temat działania 
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hakerów i realnych zagrożeń w Lokalnym Centrum Nauki w Wałczu. 30 listopada odbyła się rada budowy 

dotycząca kaplicy na cmentarzu w Tucznie. 1 grudnia odbyło się podpisanie w siedzibie KOWR umowy 

na dofinansowanie przebudowy i remontu dróg wewnętrznych w Miłogoszczy. 2 grudnia obchodzono 

5lecie działalności KGW „Dlaczego Nie” w Strzalinach. 7 grudnia odbyło się wspólne posiedzenie komisji, 

podczas którego m.in. rozmawiano o strategii gminy, nad którą dziś radni będą głosować. 8 grudnia 

rozstrzygnięcie konkursu „Eko-bombka” 9-10 grudnia jarmark bożonarodzeniowy w gminie partnerskiej, 

gmina Tuczno wystawiła tam swoje stoisko. 11 grudnia – spotkanie zarządu Stowarzyszenia na Rzecz 

Wsparcia Rozwoju Gmin Powiatu Wałeckiego. Burmistrz odniósł się również o turnieju charytatywnego, 

który odbył się w Tucznie. Rozstrzygnięto również zapytania ofertowe dot. dróg w Tucznie.  

 

Ad. Pkt. 5 

Podjęcie Uchwały Nr LXII/482/2023 Rady Miejskiej w Tucznie w sprawie zmian w budżecie Gminy 

Tuczno na 2023 r. 

Głos zabrała Pani Skarbnik, która przedstawiła radnym zmiany w budżecie. 

Głos zabrał radny Kurkiewicz. Pytał do czego użytkowany będzie wspomniany agregat.  

Głos zabrał Burmistrz. Jest to zakup i dofinansowanie na prośbę Sołectwa Nowa Studnica. Będzie on 

stosowany w sytuacjach awaryjnych, będzie on stosowany do stacji uzdatniania wody, aby zapewnić 

ciągłość dostaw wody.  

Głos zabrał mieszkaniec sołectwa, który wyjaśnił jak ważny jest to zakup dla mieszkańców.  

Głos zabrał radny Błażewicz. Poruszył temat przemieszczania się agregatu względem różnych potrzeb.  

Głos zabrał mieszkaniec sołectwa, który zauważył, że agregat ma zostać przymocowany na stałe.  

Głos zabrał radny Kurkiewicz. Pytał o wydatek związany z projektem na OSP.  

Głos zabrał Burmistrz. Poinformował radnych, że należy dołożyć do wcześniejszej kwoty, aby projekt 

mógł powstać.  

Głos zabrał radny Kurkiewicz. Pytał radnych o wydatki na mapy, czy jest to związane z planami 

sprzedaży jakichś działek na terenie gminy. Zauważył również rezygnację z budowy placu zabaw.  

Głos zabrał Burmistrz, zaznaczył, że musi powstać koncepcja zagospodarowania całego terenu, a nie 

jego wycinka.  

Głos zabrała Pani Skarbnik, która wyjaśniła, że w wielu rozdziałach dołożono drobne kwoty, które są 

zabezpieczeniem w razie konieczności stworzenia dodatkowych map lub innych, nieprzewidzianych 

działań.  

Głos zabrał radny Gajzler. Pytał o wspomniany wcześniej plac zabaw. 

Głos zabrał Burmistrz, który wyjaśnił, że nie otrzymano dotacji.  

Głos zabrał radny Gajzler, pytał o kwotę przeznaczoną na likwidację azbestu, radny zastanawiał się skąd 

zmniejszenie kwoty.  

Głos zabrała Pani Skarbnik, która poinformowała, że otrzymano konkretną kwotę dotacji, która była 

mniejsza niż planowano wcześniej, dlatego należało wprowadzić taką zmianę. Wydano większą kwotę, 
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różnica jest wkładem własnym do niniejszego zadania.  

Głos zabrał Burmistrz, który zachęca wszystkich mieszkańców do składania wniosków w temacie 

azbestu.  

Głos zabrał radny Gajzler, pytał o kontrolę w GOKu, prosił o wyjaśnienie sytuacji.  

Głos zabrała Pani Skarbnik, która wyjaśniła, iż jest to odpowiedź na pismo Pani Dyrektor GOKu. Po 

kontroli ZUS jest konieczność uregulowania składki. Wyjaśniła również przyczyny tego typu nieścisłości. 

Wynika to z mijania się z prawdą pracowników czasami zatrudnianych na umowę zlecenie, którzy 

deklarują swoje stałe zatrudnienie, mimo, iż takiego nie mają. Niezależnie od sytuacji, pieniądze muszą 

zostać przekazane do Zakładu Ubezpieczeń Społecznych. 

Głos zabrał radny Kurkiewicz. Poinformował, że jest to bardzo częste, podobna sytuacja zaistniała w 

2018 roku.  

Wyniki głosowania: 

ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

Wyniki imienne: 

ZA (12) 

Mariusz Błażewicz, Marek Gajzler, Zbigniew Kurkiewicz, Izabela Kwiecińska, Bożena Milewska , Andrzej 

Mozelewski, Marzena Pecio, Piotr Rubak, Katarzyna Sałachub, Paweł Sochacki, Wiesława Szczęsna, 

Magdalena Wesół-Tereszczak 

NIEOBECNI (3) 

Piotr Kowalisko, Lidia Lewandowska, Paulina Tobolczyk 

 

Ad. Pkt. 6 

Podjęcie Uchwały Nr LXII/483/2023 Rady Miejskiej w Tucznie w sprawie zmiany Wieloletniej 
Prognozy Finansowej Gminy Tuczno na lata 2023 - 2035. 
Głos zabrała Pani Skarbnik, która wyjaśniła radnym zmiany, wspomniała również o przedstawieniu 
nowszej wersji projektu, gdzie zostały wprowadzone zmiany w załączniku nr 2 oraz załączniku nr 1.  
Wyniki głosowania 
ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 
Wyniki imienne: 
ZA (12) 
Mariusz Błażewicz, Marek Gajzler, Zbigniew Kurkiewicz, Izabela Kwiecińska, Bożena Milewska , Andrzej 
Mozelewski, Marzena Pecio, Piotr Rubak, Katarzyna Sałachub, Paweł Sochacki, Wiesława Szczęsna, 
Magdalena Wesół-Tereszczak 
NIEOBECNI (3) 
Piotr Kowalisko, Lidia Lewandowska, Paulina Tobolczyk 

 

Ad. Pkt. 7 

Podjęcie Uchwały Nr LXII/484/2023 Rady Miejskiej w Tucznie w sprawie podwyższenia kryterium 

dochodowego uprawniającego do przyznania zasiłku celowego w formie świadczenia 

pieniężnego na zakup posiłku lub żywności dla osób objętych wieloletnim rządowym programem 

„Posiłek w szkole i w domu” na lata 2024-2028. 

Przewodnicząca odczytała projekt uchwały. Wobec braku głosów w dyskusji, rozpoczęto głosowanie. 
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Wyniki głosowania: 
ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 
Wyniki imienne: 
ZA (12) 
Mariusz Błażewicz, Marek Gajzler, Zbigniew Kurkiewicz, Izabela Kwiecińska, Bożena Milewska , Andrzej 
Mozelewski, Marzena Pecio, Piotr Rubak, Katarzyna Sałachub, Paweł Sochacki, Wiesława Szczęsna, 
Magdalena Wesół-Tereszczak 
NIEOBECNI (3) 
Piotr Kowalisko, Lidia Lewandowska, Paulina Tobolczyk 

 

Ad. Pkt. 8 

Podjęcie Uchwały Nr LXII/485/2023 Rady Miejskiej w Tucznie w sprawie uchwalenia gminnego 

wieloletniego programu osłonowego „Posiłek w szkole i w domu ” na lata 2024-2028. 

Przewodnicząca odczytała projekt uchwały, zwróciła uwagę na poprawki do projektu programu, po czym 

rozpoczęto głosowanie. 

Wyniki głosowania 
ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 
Wyniki imienne: 
ZA (12) 
Mariusz Błażewicz, Marek Gajzler, Zbigniew Kurkiewicz, Izabela Kwiecińska, Bożena Milewska , Andrzej 
Mozelewski, Marzena Pecio, Piotr Rubak, Katarzyna Sałachub, Paweł Sochacki, Wiesława Szczęsna, 
Magdalena Wesół-Tereszczak 
NIEOBECNI (3) 
Piotr Kowalisko, Lidia Lewandowska, Paulina Tobolczyk 

 

Ad. Pkt. 9 

Podjęcie Uchwały Nr LXII/486/2023 Rady Miejskiej w Tucznie zmieniającej uchwałę Nr XVII/24/04 

Rady Miejskiej w Tucznie z dnia 30 września 2004 r. w sprawie określenia zasad zwrotu wydatków 

za świadczenia z pomocy społecznej w zakresie zadań własnych. 

Przewodnicząca odczytała projekt uchwały. Rozpoczęto głosowanie: 

Wyniki głosowania 
ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 
Wyniki imienne: 
ZA (12) 
Mariusz Błażewicz, Marek Gajzler, Zbigniew Kurkiewicz, Izabela Kwiecińska, Bożena Milewska , Andrzej 
Mozelewski, Marzena Pecio, Piotr Rubak, Katarzyna Sałachub, Paweł Sochacki, Wiesława Szczęsna, 
Magdalena Wesół-Tereszczak 
NIEOBECNI (3) 
Piotr Kowalisko, Lidia Lewandowska, Paulina Tobolczyk 

 

Ad. Pkt. 10 

Podjęcie Uchwały Nr LXII/487/2023 Rady Miejskiej w Tucznie w sprawie przyjęcie Strategii 

Rozwoju Gminy Tuczno na lata 2023 - 2033. 

Przewodnicząca odczytała projekt uchwały.  

Głos zabrał radny Kurkiewicz. Pytał o koszt utworzenia strategii oraz opiniowanie jej przez RDOŚ.  

Głos zabrał Burmistrz, który poinformował, że było to około 50 tys. zł. Natomiast w sprawie RDOŚu, 

toczono długie dyskusje z ekspertami opracowującymi strategię, postanowiono nie występować o opinię. 

W strategii są odwołania do strategii rozwoju Województwa Zachodniopomorskiego. Burmistrz 

poinformował, że jest to finał ponad rocznej pracy, podziękował zaangażowanym mieszkańcom. 

Przedstawił wizję oraz cele strategiczne, przytoczył również projekty oraz inwestycje kluczowe. 
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Głos zabrał radny Gajzler. Nie zgadza się z pozytywnym podejściem do trybu uchwalania strategii. Radny 

uważa, że odbyło się za mało konsultacji. Radny zaznaczył, że efekt finalny jest znakomity.  

Głos zabrał Burmistrz. Konsultacje społeczne stanowią jeden z wymogów uchwalenia strategii, zatem 

zostały one przeprowadzone wedle wymagań. Burmistrz zauważył, że kto chciał podzielić się swoją 

opinią, miał tę możliwość.  

Głos zabrała radna Milewska, pytała czy w planowane jest wyburzenie starej hali celem przygotowania 

miejsca na budynki mieszkalne.  

Burmistrz zabrał głos, jeśli miejsce umiejscowienia budynku się zmieni, będzie planowane wyburzenie 

hali.  

Głos zabrał radny Kurkiewicz. Pytał o procedowanie uchwały bez opinii RDOŚ.  

Prawnik obecny na sesji poinformował, że jeśli pojawi się taki wymóg, gmina będzie musiała o taką opinię 

wystąpić.  

Głos zabrał radny Błażewicz, który zauważył, że nie chodzi tylko o RDOŚ, ale również o WIOŚ, mogą 

oni odstąpić od opinii, jednak najpierw należałoby o nią wystąpić.  

Rozpoczęto głosowanie 

Wyniki głosowania 
ZA: 11, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 
Wyniki imienne: 
ZA (11)Mariusz Błażewicz, Marek Gajzler, Zbigniew Kurkiewicz, Izabela Kwiecińska, Bożena Milewska , 
Andrzej Mozelewski, Marzena Pecio, Piotr Rubak, Katarzyna Sałachub, Paweł Sochacki, Wiesława 
Szczęsna 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 
Magdalena Wesół-Tereszczak 
NIEOBECNI (3) 
Piotr Kowalisko, Lidia Lewandowska, Paulina Tobolczyk 

 

Ad. Pkt. 11 

Interpelacje, wolne wnioski i zapytania. 

Głos zabrał radny Kurkiewicz, pytał, czy wysłane przez niego maile ze zdjęciami dotyczącymi przejścia 

dla pieszych w Rzeczycy dotarły do urzędu. 

Głos zabrał Burmistrz, który poinformował, że nic nie otrzymano.  

Głos zabrał radny Sochacki. Pytał o działania Nadleśnictwa w sprawie harcerzy, zauważył, że w gminie 

ważnym elementem ma być turystyka, natomiast Nadleśnictwo nie działa w tym kierunku. Radny poprosił 

o rozmowy z nadleśnictwem, aby zaczęli działań w kierunku turystyki.  

Głos zabrał Burmistrz, podziękował radnemu za jego głos, Burmistrz ma nadzieję, że plany nadleśnictwa 

względem stanicy zmienią się.  

Głos zabrał radny Gajzler. Zdaniem radnego Komisja Rolnictwa, Leśnictwa i Ochrony Środowiska 

powinna zaprosić Nadleśniczego na posiedzenie i przedyskutować temat. Zgadza się, iż nadleśnictwo 

powinno robić więcej w kierunku turystyki, jednocześnie rozumie problemy nadleśnictwa, dlatego należy 

zorganizować spotkanie w tym temacie. Na terenie stanicy postawiono samowole budowlane. Zdaniem 

radnego należy szukać inwestorów, którzy będzie chcieli inwestować w turystykę w gminie, ale za własne 

pieniądze.  

Głos zabrał Burmistrz, poinformował, że z tej sytuacji należy wyciągnąć odpowiednie wnioski.  

Ad. Pkt. 12 

Odpowiedzi na interpelacje i zapytania. 

 

Ad. Pkt. 13 

Informacje Przewodniczącej Rady Miejskiej w Tucznie. 
Przewodnicząca odczytała informację przekazaną przez Dyrektora Biblioteki Publicznej w Tucznie.  



 

8 
 

Przewodnicząca jak również Burmistrz złożyli również mieszkańcom serdecznie życzenia z okazji 
nadchodzących świąt. 
 


		2023-12-29T14:25:53+0100




